
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande om Aktuell
Hållbarhets kommunrankning

Ekeröalliansens politik placerar Ekerö kommun sist i Stockholms län och på 187 plats av 290
kommuner i Aktuell hållbarhets kommunrankning Miljöbästa kommun.

I rankningen går det bland annat att läsa:

● Att Ekerö kommun inte har ett systematiskt arbete för att effektivisera/minska
transportbehovet i den kommunala verksamheten

● Att kommunen inte har ett systematiskt arbete för att minska klimatpåverkan från
livsmedel i kommunens matserveringar

● Att kommunens verksamhet inte köper in 100 procent förnybar miljömärkt energi
● Att kommunen inte har identifierat sitt utsläppsutrymme i förhållande till den

globala koldioxidbudgeten för att vara i linje med Parisavtalet

Med tanke på det nedslående resultatet och att vi genomför så lite av åtgärderna i
rankingen önskar vi få veta följande:

● Är kommunstyrelsens ordförande nöjd med att Ekerö kommun hamnar sist i
Stockholms län i Aktuell hållbarhets ranking av Miljöbästa kommun?

● Är det några kriterier i rankingen som kommunstyrelsen ordförande menar inte är
viktiga som vi inte vill förändra och i så fall varför?

● Vilka åtgärder om några kommer sättas in för att höja vår rankning till nästa år?
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